

中国特钢企业协会

地址：中国 北京 朝阳区胜古中路 2 号院 5 号楼 金基业大厦 5 楼 网址：www.ssea.org.cn
TEL: 86-10-64034324 FAX: 86-10-64043595 邮箱：ssea01@263.net

中国特钢企业协会团体标准公告 China Special Steel Enterprises Association Announcement for Group Standards and Codes

2022 年第 10 号（总第 036 号）
No.2022-10（No.036 in total）

中国特钢企业协会批准 T/SSEA 0241《农牧仓储用连续热镀锌钢板及钢带》、T/SSEA 0242《手机用耐蚀无磁奥氏体不锈钢盘条》、T/SSEA 0243《不锈钢无缝钢管管坯产品质量分级和评价方法》、T/SSEA 0244《光热发电系统真空集热管用不锈钢无缝钢管》、T/SSEA 0245《熔盐塔式光热电站用镍基合金圆管坯》、T/SSEA 0246《储氢装置用不锈钢无缝钢管》、T/SSEA 0247《氢能源汽车管路用不锈钢无缝钢管》、T/SSEA 0248《氢能源汽车加氢站管路用不锈钢无缝钢管》、T/SSEA 0249《超超临界锅炉用合金无缝管》、T/SSEA 0250《HIsmelt 熔融还原工艺技术规范》、T/SSEA 0251《HIsmelt 熔融还原主要设备技术参数要求》、T/SSEA 0252《软磁合金居里温度测试方法 - 感应法》共 12 项团体标准发布，现予公告。详见附件。

The SSEA Group Standard (T/SSEA 0241)for(Continuously hot-dip zinc coated steel sheet and strip for agriculture, animal husbandry and warehousing industries),(T/SSEA 0242)for(Corrosion resistant nonmagnetic austenitic stainless steel wire rod for mobile phone),(T/SSEA 0243)for(Quality classification and evaluation method of stainless steel seamless steel tube

blank),(T/SSEA 0244)for(Seamless stainless steel tubes for vacuum collector pipes of concentration solar power system),(T/SSEA 0245)for(Ni base alloy round tube blank for heat receiver of molten salt plants),(T/SSEA 0246)for(Seamless stainless steel pipes for hydrogen storage unit),(T/SSEA 0247)for(Seamless stainless steel tubes for hydrogen vehicle pipeline),(T/SSEA 0248)for(Seamless stainless steel pipes for hydrogen fuelling station pipeline),(T/SSEA 0249)for(Alloy seamless tube for Ultra Supercritical Boiler),(T/SSEA 0250)for(Technical specification for HIsmelt smelting reduction process),(T/SSEA 0251)(The technical parameter requirements of main equipments in HIsmelt) and (T/SSEA 0252)for(Soft magnetic materials—Curie temperature measurement—Electromagnetic induction method) 12 standards were approved by China Special Steel Enterprises Association, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中国特钢企业协会

China Special Steel Enterprises Association

二〇二二年十二月十日

12/10/22

附件：

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/SSEA 0241	农牧仓储用连续热镀锌钢板及钢带	2022-12-10
2	T/SSEA 0242	手机用耐蚀无磁奥氏体不锈钢盘条	2022-12-10
3	T/SSEA 0243	不锈钢无缝钢管管坯产品质量分级和评价方法	2022-12-10
4	T/SSEA 0244	光热发电系统真空集热管用不锈钢无缝钢管	2022-12-10
5	T/SSEA 0245	熔盐塔式光热电站用镍基合金圆管坯	2022-12-10
6	T/SSEA 0246	储氢装置用不锈钢无缝钢管	2022-12-10
7	T/SSEA 0247	氢能源汽车管路用不锈钢无缝钢管	2022-12-10
8	T/SSEA 0248	氢能源汽车加氢站管路用不锈钢无缝钢管	2022-12-10
9	T/SSEA 0249	超超临界锅炉用合金无缝管	2022-12-10
10	T/SSEA 0250	Hismelt 熔融还原工艺技术规范	2022-12-10
11	T/SSEA 0251	Hismelt 熔融还原主要设备技术参数要求	2022-12-10
12	T/SSEA 0252	软磁合金居里温度测试方法 - 感应法	2022-12-10